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Teknik- og Miljøforvaltningen  

Morten Melchiors, MB 

Besvarelse vedrørende belysningen af Agnete og 
Havmanden 

Medlem af Borgerrepræsentationen Morten Melchiors (C) har den 7. 

januar 2025 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen. 

Spørgsmål 

1. Hvad er status?

2. Er der fundet en løsning?

3. Er det en løsning, der umiddelbart kan implementeres indenfor

forvaltningens budget eller kræver det ekstra finansiering og derved

en sag der skal på bordet i forbindelse med budgetforhandlingerne

eller i overførselssagen?

Svar 

Ad 1) 

Status er, at forvaltningen i oktober 2024 har fået to ud af de fire spots 

til at virke, så der nu er delvis belysning på værket Agnete og 

Havmanden.  

Ad 2) 

Belysningen har nået endt levetid, og det er et spørgsmål om tid, før de 

to spots ikke kan lyse længere. Lyskilden er udfaset og produceres ikke 

længere, hvorfor den ikke kan udskiftes 

Ad 3) 

Hvis der ønskes lys på Agnete og Havmanden fremadrettet, skal der 

afsættes midler hertil ved kommende budgetforhandlinger. Der blev i 

Budget 2025 ikke afsat midler til nyt lys på baggrund af det bestilte 

budgetnotat.  

Hvis der ikke afgives midler til nyt lys ved kommende 

budgetforhandlinger, nedtages belysningen på Agnete og Havmanden, 

når lyset ikke kan holdes i drift længere, jf. orientering til Teknik- og 

Miljøudvalget på mødet 22. april 2024 om defekt effektbelysning. 

Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-

udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-

miljoeforvaltningen 

13-01-2025

Sagsnummer i F2 

2025 - 267 

Dokumentnummer i F2 

176252 

Sagsnummer i eDoc 

2025-0004740 

Mobilitet, Klimatilpasning og 

Byvedligehold 



Peter Højer 

Vicedirektør 


